



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 07-01-2026 11:05:30 AM Subject: Election of the Speaker and Deputy Speaker of the	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: AM 11:05:30 2026-01-07 الموضوع: انتخاب رئيس المجلس ونائب الرئيس
Based on the Board of Directors meeting 1/2026, the following gentlemen were elected: 1- Akpa Chemicals, Packaging, Industry and Trade Company, represented by Mr. Kamal Darjan / Chairman of the Board 2 - Akpa Chemicals, Packaging, Industry and Trade Company, represented by Mr. Hussein Saad El-Din Shreim / Vice Chairman of the Board	بناءً على اجتماع مجلس الادارة 2026/1 فقد تم انتخاب السادة 1- شركة أكبا للكيماويات والتعبئة والصناعة والتجارة المساهمة ممثلاً عنها السيد كمال دارجان / رئيس مجلس الادارة 2- شركة أكبا للكيماويات والتعبئة والصناعة والتجارة المساهمة ممثلاً عنها السيد حسين سعد الدين شريم / نائب رئيس مجلس الادارة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: manar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: manar